
        
   

            
   

            
           

         
     
            

           
          

         
    

               
        

              
    

               
   

                  
     

           
         

           
 

             
 

             
       

               
      

            
              

           
       

         
             

      

       
    

       

           
          
             

           
           

           
          

           
               

   

               
    

              

conceptbegroting 2022-2026 in relate tot Kadernota en Coaliteakkoord, Kaders voor de
25 mei 2022 bij de Algemene Beschouwingen 

EENLokaal kan niet op deze Kadernota refecteren en aanscherpingen of nieuwe kaders toevoegen zonder het
coalitieakkoord te beschouwen. 
Wij geven vandaag het college kaders mee in opmaat naar de concept programmabegroting later dit jaar.
Een beleidsarme Kadernota betekent niet een armoedig, futloos document, maar één waar nieuw beleid 
geen plaats heeft gekregen, omdat we “er nog steeds voor gaan”. 
We maken af waar we aan begonnen zijn! 
Een coalitieakkoord, dat die beleidsarme Kadernota aanvult en vervolmaakt, en de juiste elementen bevat
voor een solide programmabegroting later dit jaar, waarmee Venlo de komende vier jaar op koers blijft.
Zeven speerpuntenA benoemden wij in ons verkiezingsprogramma en we zien ze terugkomen in het 
coalitieakkoord. EENLokaal wil vanuit onze dualistische rol en verantwoordelijkheid als
volksvertegenwoordiger enkele kritisch opbouwende opmerkingen plaatsen. 

Wij maken ons zorgen over de groeiende groep mensen die het einde van iedere maand nauwelijks of niet 
meer rondkomt, vanwege stijgende kosten voor levensonderhoud en energieprijzen. 
We zijn tevreden over de daadkracht van dit college, dat de toegezegde energiesubsidie vanuit het rijk 
alvast overmaakt aan gedupeerden.
Vorig jaar heeft de raad een bedrag van 300.000 euro bestemd om de pijn enigszins te verzachten door de 
inzet van extra energievouchers. 
Wij wachten nog altijd op de RIB die is toegezegd in het eerste kwartaal van dit jaar, vraag aan de 
wethouder: hoe staat het hiermee? 

Een noodfonds om eerste fnanciële nood te lenigen en stress te verminderen zou oplopende schulden 
kunnen voorkomen en verminderen, eventueel te koppelen aan bestaande fondsen. 
Er zijn stappen gezet voor het bespreekbaar maken van armoede en deze stappen moeten doorgezet 
worden. 
In de Venlose armoedeaanpak moet het accent liggen op preventie, vroegtijdig signaleren van schulden en 
maatwerkondersteuning. 

EENLokaal is daarom blij dat in de Kadernota ook het Jeugdeducatiefonds benoemd wordt; hierdoor kan op 
scholen verborgen armoede onder kinderen herkend worden. 
Het voortzetten van dit fonds is helaas nog steeds een bittere noodzaak in onze constante strijd tegen 
armoede in het algemeen en bij kinderen in het bijzonder. 

Bij het levensduur verlengend renoveren of bij de nieuwbouw van scholen is het voor EENLokaal van 
belang dat het kunnen meedoen van inwoners met een beperking een centraal thema is. Inclusiviteit geldt 
zeker ook voor deze groep. Het toevoegen van een invalide toilet en rolstoelbereikbaarheid voorkomt dat 
kinderen tientallen kilometers verderop naar speciaal onderwijs moeten. 

Geef onze jeugd de plekken, waar ze zichzelf kunnen zijn.
Praat niet óver hen, maar mét hen, geef ze een verantwoordelijke rol en leg daar verbindingen met 
bijvoorbeeld het Platform Street Culture Venlo. 

De herijking van het subsidiestelsel wordt geëvalueerd, breed gedragen over alle 
verkiezingsprogramma’s. Deze evaluatie gaat wat Eenlokaal betreft niet alleen over de 
geformuleerde doelen, maar vooral ook over de fnanciële gevolgen. 

Venlo heeft veel fantastische vrijwilligers die zich inzetten op alle mogelijke maatschappelijke terreinen. 
De waarderingsonderscheiding "de Venlose Kanjer", kan echter niet worden uitgereikt aan die vrijwilligers, 
die niet of niet meer binnen de gemeente Venlo wonen. Vraag aan het college, wat kunt u hieraan doen? 

Werken aan taal is werken aan toekomst. De rol van ouders in de taalontwikkeling van kinderen is cruciaal. 
EENLokaal wil dat materialen en projecten ontwikkeld worden om ouders van basisschoolleerlingen te leren 
lezen en schrijven aan de hand van school gerelateerde onderwerpen. Korte lijnen tussen school en ouders 
stimuleren om mee te laten lezen op de basisschool. 

Het binnen- en buitenbad zijn onlosmakelijk met elkaar verbonden natte en vooral verkoelende elementen 
in Blerick. EENLokaal roept het college op tussen de twee instanties een heldere verbindende rol te spelen 
in een alsmaar warmer wordend klimaat. 

Voor de A73 zijn nog gelden over van eerdere maatregelen, die in de motie “A73/A74 vijf miljoen om meer 
te doen” werden benoemd. 
Onze logistieke hotspot heeft naast de voordelen ook keerzijden zoals geluidsoverlast, fjnstof en trillingen. 
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25 mei 2022 bij de Algemene Beschouwingen 

EENLokaal wil graag dat het overig geld besteed wordt op andere plekken langs de snelwegen, daar waar 
mensen er het meeste last van hebben. 
Wij kijken uit naar uw invulling in de concept programmabegroting. 

EENLokaal heeft vaak laten blijken wandelen en fetsen gezond en belangrijk te vinden, maar het moet 
plezierig en veilig kunnen. Hier en daar zien we al resultaat. Berichten lezen op je mobieltje tijdens het 
fetsen bijvoorbeeld is levensgevaarlijk. Het plaatsen van informatieborden over de hoogte van de boete 
zouden kunnen bijdragen aan een hogere veiligheid voor deze kwetsbare verkeersdeelnemers. 
Graag zien we hiervoor in de begroting hier nog een forse schep bovenop, voor zowel laaghangend fruit als 
ook de complexere maatregelen. 

Venlo heeft een relatief klein aantal locaties voor het opladen van de elektrische fets, brommer of scooter. 
Met de toename van elektrisch fetsen in combinatie met het Uitvoeringsprogramma Fiets lijkt het niet 
meer dan logisch de stad te voorzien van oplaadpunten op rustplaatsen langs de fetsroutes. 
Wij dagen het college uit hiermee voortvarend aan de slag te gaan. 

EENLokaal heeft al meerdere keren gepleit voor verduurzaming van parkeerplaatsen in de vorm van 
waterdoorlatende open tegels waar het groen doorheen kan groeien. Graag zien we dat dit zoveel mogelijk
wordt opgenomen in het beleid voor nieuw aan te leggen parkeerplaatsen en deels bij transformatie van 
bestaande parkeerplaatsen. 

EENLokaal stelt voor de bijna 5 ton die jaarlijks wordt opgebracht door hondeneigenaren, te bestemmen 
aan zowel de positieve als aan de negatieve thema’s. 
Extra Boa’s moeten de hondenpoepoverlast, door forse boetes, terugdringen en toezicht houden op niet 
toegestaan verkeer op de wandelpaden van losloopgebieden. 
Stadsdelen waar het nu nog niet mogelijk is om je hond eens fink te laten rennen hebben dringend 
behoefte aan nieuwe ruimte voor de hond. Bij het bereiken van de situatie waar hondenpoepoverlast is 
teruggebracht naar een acceptabel niveau en de fysieke ruimtes voor honden voldoen aan de wens, kan 
besloten worden het batig saldo in te zetten voor verdere structurele verlaging van de hondenbelasting. 

Venlo mag zich fnancieel blijven inspannen om zwerfafval op te ruimen, maar de boetes worden geïnd 
door de centrale overheid. EENLokaal riep het college al eerder op om te pleiten voor het lokaal innen van 
de boetes voor afval- en milieuovertredingen en deze fors te verhogen. Wij vragen u indringend hierop te 
blijven hameren. Aanhaken bij bestaande apps zoals bijvoorbeeld het landelijke BuitenBeter geeft de 
inwoner of bezoeker van onze stad een eenvoudige mogelijkheid zwerfafval te melden. 

Het verheugt ons dat er werk wordt gemaakt van de grote uitdagingen in de binnenstad en de centra van 
Tegelen en Blerick. Om de leefbaarheid en bereikbaarheid van voorzieningen op peil te houden is het 
belangrijk om die transformatie van “place-to-buy” naar “place-to-be” in te zetten. We hebben ons daar 
stevig voor ingezet en het is goed dit hier terug te zien in de plannen voor de komende jaren. 

Er is volop aandacht voor de ontwikkeling en kansen van het toerisme in onze gemeente en de regio, voor 
onze prachtige binnenstad en zeker ook voor Arcen en Steyl. 
Marketingondersteuning voor deze twee kernen vereist ook structurele aandacht op andere vlakken 
voor deze kernen om dat unieke karakter ook te behouden, maar daar hebben we vertrouwen in.
Naast deze aandacht voor het toerisme hopen we ook dat de gemeente het zakelijk verkeer, dat Venlo 
steeds beter weet te bereiken, blijft enthousiasmeren en ondersteunen.
Het prille Venlo Convention Bureau bijvoorbeeld, verricht goed werk bij de facilitering van bedrijven die in 
Venlo locaties zoeken voor congressen of bijeenkomsten, en dat met een zeer bescheiden budget. 

Het A-dossier inclusiviteit is inmiddels omgezet naar beleid. Toch roepen wij het college op de focus op een 
inclusieve samenleving niet te laten verslappen; inwoners die zich niet inclusief voelen participeren wellicht 
ook minder goed. Een belangrijke conclusie van de vorige raadswerkgroep was namelijk dat inclusiviteit 
vooral een ‘mindset’ is wat je als gemeentebestuur niet mag verwaarlozen. 

Levensduur verlengend renoveren doe je duurzaam en inclusief waarbij ook de gebruikers langdurig gebruik 
kunnen maken (denk bijv. aan een invalide wc) en kinderen in de buurt hier scholing kunnen krijgen zonder 
dat ze 20km verderop naar speciaal onderwijs moeten omdat ze in een rolstoel ziten. 

Bij de begroting werd het restant van 413.000 van het jaarresultaat 2020 bestemd voor een kickstartfonds 
om verenigingen te helpen bij de herstart van hun activiteiten; voor jongeren die het als gevolg van de 
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pandemie en de beperkende maatregelen het moeilijk hebben; beweegtoestellen in de openbare ruimte 
voor senioren en minder validen en voor extra televisie-uitzendingen voor de doelgroep ‘eenzamen’ en 
tablets voor senioren. 
Wij horen graag van het college wat de stand van zaken is. 

Gelet op de fnanciële ruimte in de kadernota wil EENLokaal een bescheiden structureel budget van 20.000 
euro voor het voortzetten van de werkgroep de Grens, alsmede voldoende ambtelijke ondersteuning. Vanaf 
deze plaats verzoeken wij de grife het reactiveren van de werkgroep De Grens als voorstel in het 
Presidium te brengen. 

In dit coalitieakkoord wordt stevig beleid gepresenteerd en dat getuigt van daadkracht. Er wordt slechts 
één vraag gesteld; willen we investeren in topsport of willen we investeren in talenten? EENLokaal staat in 
de startblokken voor het gesprek tussen college en Raad, waarbij wij nu al duidelijk aangeven dat Topsport 
niet ten koste mag gaan van de breedtesport of sportverenigingen. Wij zijn er voor alle inwoners. 

Voorzitter, ter afsluiting. Met een te verwachten jaarresultaat van bijna 20 miljoen in de plus wordt de 
vorige bestuursperiode afgesloten als één van de meest succesvolle van deze eeuw. 
Onze inkomsten en uitgaven zijn met elkaar in evenwicht gebracht en onze vermogenspositie is versterkt. 

EENLokaal voelt zich echter voor een duivels dilemma gesteld.
Wat gaat het beleid van de rijksoverheid de komende jaren worden?
Niet geïnde belastingen van bedrijven loopt nu al op van 1,5 naar ruim 6 miljard en de teller loopt door. 
Zullen alle kosten voor de naweeën van de pandemie, de wateroverlast en de opvang van 
oorlogsvluchtelingen volledig gecompenseerd worden?
Hoe ziet het Gemeentefonds er over een paar jaar uit? 
Moeten we bufers verder opbouwen voor de komende jaren? 
Moeten we om die reden nu dan nu maar zo veel als mogelijk investeren in de ruggengraat van de stad? 
Vanaf 2026 staan ons grote fnanciële uitdagingen te wachten, en verantwoordelijkheid nemen betekent 
dat je verder kijkt dan deze regeerperiode. 

Het coalitieakkoord spreekt van een behouden vaart. 
EENLokaal heeft het volste vertrouwen in dit coalitieakkoord dat vandaag aan u ter besluitvorming wordt 
voorgelegd.
Wij nodigen dan ook de voltallige Raad uit om dit te omarmen om samen “aan boord” te blijven in rustig 
vaarwater, en we onze boeien in de gaten houden, met de thuishaven in zicht. 
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Aandacht voor alle dorpen, wijken en kernen 
Passende zorg voor iedereen, met speciale aandacht voor de jeugd 
Een blijvend stabiele en verantwoorde begroting 
Bestrijden van armoede en schulden 
Het stimuleren van het sport- en verenigingsleven, kunst en cultuur 
Een schone, groene, gezonde en veilige leefomgeving, nu en in de toekomst 
Lokaal ondernemerschap moet gestimuleerd en beloond worden 


